
Radiobolagets Veteranklubb 

Verksamhetsberättelse för 2022 

 

Hedersmedlemmar:  Botvid Floser och Bo Björnspjut.     

1. Allmänt  
 
Vi överlämnar härmed verksamhetsberättelse för år 2022, klubbens fyrtionde arbetsår. 
Verksamheten startade 1983 på initiativ av ERAs dåvarande VD Åke Lundqvist, som drog upp 
riktlinjer för verksamheten och då också angav klubbens namn.  
För första gången på flera år har verksamheten äntligen kunnat hållas igång utan avbrott utan 
några avbrott av Pandemiskäl. 
 
 

2. Styrelse och revisorer 
 
Styrelsen valdes alltså i vanlig ordning vid årsmötet 20/4 2022, helt enligt valnämndens 
förslag (2 nya styrelsemedlemmar), med följande resultat 
 
Leif Lasson, ordförande – 2 år 
Olov Hellström – 1 år 
Helene Klang Toivonen -1 år 
Bo Berglund – 1 år 
Elisabeth Ernow-Patay – 2 år 
Pieter Visser – 2 år 
Margareta Ahlqvist – 1 år 
Lennart Johansson – 2 år 
Bo Mejner – 2 år 
 
Styrelsen har haft 4 protokollförda möten under året, varav ett skedde ombord på ett fartyg 
(kryssning med Viking Line). Även de andra tre har skett utanför Ericssons lokaler (i Lillstugans 
Värdshus) eftersom vi inte längre haft tillgång till Ericssons konferensrum. 
 
Klubbens revisorer har varit Carina Andersdotter och Per-Olof Kjellvard med 
Rolf Hedman som revisorssuppleant. 
 

3. Medlemmar, avgift 
 
Klubben hade 217 medlemmar i december 2022 och avgiften har varit 150 kr. Tyvärr är ju 
tendensen en stadig minskning av antalet medlemmar, men så länge tillräckligt många är 
intresserade av aktiviteter och möten fortsätter förstås klubben att arrangera sådana. 
Sorgligt nog har en av våra trogna Hedersmedlemmar (Bosse Björnspjut) gått bort under året. 
 

4. Ekonomi 
 
Efter den passerade Pandemin har klubben förstås en mycket god ekonomi. Detta innebär att 
större utgifter har kunnat accepteras för våra aktiviteter, och så kommer även att ske för det 
kommande året.  

Årsbokslut har upprättats. Resultatet har förts till kontot ”Eget kapital”. Räkenskaperna har 
överlämnats till revisorerna för granskning, och resultatet har godkänts.  
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5. Årsmöte 
Årets möte avhölls med 57 medlemmar på Restaurant Glaze i Kista  
 

6. Årets aktiviteter 
 
För första året på flera år har vi lyckats genomföra ett stort antal aktiviteter, men vi har tyvärr 
märkt att anmälningarna har legat på en lägre nivå än under tidigare år. Vi inser att 
medlemmarna fortfarande har varit lite oroade över smittorisker, men hoppas att läget inom 
kort skall återgå till det normala. Året har bland annat innehållit följande aktiviteter: 
Besök på/hos Stockholms stadshus, Ericsson Studio,  Rosendals Slott, Anders Hanser,   
Carnegiebryggeriet, Möbeldesignmuseet, och Norra Djurgårdsstaden samt en Stadsvandring 
på Söder. Dessutom har alltså både Höstfest (med 63 deltagare), Årsmöte (med 57) och 
traditionellt Julbord ägt rum. 
 

7. Resor 
 
Inga resor ordnades under året. 

 

8. Hemsidan 
 
Vår hemsida har genom Bo Berglunds försorg hållits uppdaterad och är ganska välbesökt.  
 

9. Information 
 
Informationen på hemsidan har kompletterats med vårt Medlemsblad som utkommit med 5 
nummer.  

 

Stockholm i februari 2023 

 

Leif Lasson  Olov Hellström  Bo Berglund 
 

 

Helene Klang Toivonen   Bo Mejner  Margareta Ahlqvist 
 

 

Elisabeth Ernow-Patay  Lennart Johansson Pieter Visser 

 


